

Referat af bestyrelsesmøde 29/8 2023

1. Sidste referat (JAH)

Møde d. 17/4 blev aflyst, intet nyt møde blev aftalt. Sidste møde var således 13. marts. Intet at bemærke.

2. Referent (JAH)

Per udpeget som sædvanlig

3. Arrangementer (PEP)

Afholdte:

Div.match Harte, april måned, gik fint.

DM MTBO, juni - sammen med andre klubber - overskud 21 tkr. ca. - skal deles efter fordelingsnøgle ud fra bidrag fra hver enkelt af de 7 arrangørklubber.

JFM Stafet, gik også fint. En løber kollapsede, hvilket var en voldsom oplevelse. Selv om det i sidste ende gik godt, er der ting vi kan/skal lære af det. Vi overvejer et førstehjælpskursus/brug af hjertestarter. Ved større løb skal vi have hjertestarter til stævnet og nød-telefonnummer på kortet, vi skal have en adresse for stævnet, som kan identificeres af alarmcentralen, vi skal have kørselsadgang i skoven.

Kommende:

Klubmesterskaber - sprint afviklet i Kolding i foråret med stor deltagelse.

Lang løbes i Hønning 17/9 i forbindelse med klubtur, klubmail sendes ud.

Nat - afvikles i slut oktober, start november.

Træningsløb: Fidusløb lørdag d. 18/11. Derudover 2 lørdags-træningsløb, formentlig Harte og Frederikshåb. Jonas har meldt sig som banelægger til det ene, vi søger en banelægger mere.

Natcup Syd - vi byder ind med Skærbæk hvis FROS/Melfar ikke bruger den.

Kristi Himmelfartsdag - DOF Eliteudvalg vil gerne lave Knockout-sprint udtagelse til VM - løbet bliver i Kolding, vi kommer til at hjælpe i et eller andet omfang.

Muligvis DM Knockout-sprint til august - vi afventer DOF-HB afgørelse om løbets fremtid.

2025

DM Nat og Påskeløb: Vi arbejder videre med organisation og tilladelser. Overnatning på Vingstedcentret blev diskuteret. Vi har fået et tilbud vi arbejder videre med, enighed om at vi ikke vil forpligte os på udgifter vi kommer til at hænge på.

2026: DM Mellem i Frederikshåb (kort fra Påskeløb).

4. Kort og skove (PEP):

Marielund/Bramdrup opdateret af Gediminas - GT Maps. Pris 20.000 kr. Seneste opdatering var i 2015. Vi undersøger om det kan dækkes helt eller delvis af kommunen eller en fond.

Frederikshåb - mindre opdatering i forbindelse med JFM stafet

Kolding Syd - nyttegnet til DM MTBO, dele af kortet kan evt. omtegnes til alm. sprintkort.

5. Sportslig (NW)

Plan for resten af sæsonens træninger - baner laves løbende, flere har budt ind.

Skal vi løbe andre steder end Marielund? Nemtest af hensyn til nye at løbe fra Bøgelund. Men for afvekslingens skyld overvejes terræner i nærheden

Ungdoms- og begyndertræning - klubtræningen er for alle og der er baner for alle. Ingen decideret ungdomstræning, men vi tager imod de unge, guider dem og følger op.

Divisionsturnering - Per, Jes og Susanne bager kage til på søndag. Nicolai guider de nye.

DM Hold - 8/10 i Viborg, vi overvejer bustur hvis vi kvalificerer os.

6. Klubliv (SH/JAH)

Klubtur - Vivi og Anne Sofie koordinerer. Nicolai laver baner til fredag og lørdag. Evt. faste poster fredag. Arrangørgruppen koordinerer mad og overnatning.

Klubfest november: Jes snakker med nogen af de tidligere arrangører om dato.

7. Økonomi

Status på klubbens økonomi: Mindre overskud, opgjort pr. 31/7 så JFM Stafet er ikke med.

8. Udvikling af klubben

Rekruttering til bestyrelsen - emner til bestyrelsen, Susanne, Aase og Per er på valg næste gang. Bestyrelsen kan suppleres derudover.

9. Eventuelt

Materiel - Oprydning i stalden: Vi reserverer d. 5. november, nærmere følger.

Jubilæum GORM 24/9. Jes og Per og Aase deltager. Susanne ligeså (også som repr. for Sydkredsen). Jes tilmelder.

Generel snak om kørselsgodtgørelse til vores egne stævner. Per laver forslag til fremtidig formulering.

Næste møde 30. oktober kl. 17.30